
 

 

 
 

Schriftelijke vragen artikel 40 Reglement van Orde gemeenteraad Ommen 
 
 
 
 
Ingediend door: Bas van der Velde   
 
d.d.: 21 juni 2023 
  
Betreft: Vergunningverlening evenementen 
 
Geacht college, 
 
De laatste weken zijn er verschillende evenementen geweest waarbij de vergunning niet tijdig 
verleend was, of enkele dagen voor het evenement. Wij hebben hierover enkele vragen die we 
graag schriftelijk vragen. Daarnaast worden veel bekendmakingen gedaan via de elektronische 
bekendmakingen, wat een verplichting is, een voorbeeld hiervan is het bierdoppenfestival die op 
15 juni gepubliceerd is en op 17 juni gehouden is. In het OmmerNieuws wordt dit pas op 21 juni 
gepubliceerd, nadat het evenement al heeft plaats gevonden. Ondanks dat het OmmerNieuws 
geen verplichte publicatieblad is vinden wij als VOV dat dit wel zoveel mogelijk als publicatieblad 
moet worden gebruikt. Daarom de volgende vragen: 
 

1. Klopt het dat er evenementen zijn geweest waar geen, of te laat vergunningen voor afge-
geven zijn? 

2. Wat zijn de risico’s voor gemeente en/of organisatie van evenementen bij een evenement 
waar geen vergunning is afgegeven, die wel gehouden is? 

3. Hoeveel evenementenvergunningen zijn er voor de toekomst aangevraagd en nog niet af-
gegeven? 

4. Worden er vanaf nu nog evenementen gehouden waar geen vergunning voor is afgege-
ven? 

5. Is het college het eens dat het tijdig doorgeven van evenementenvergunningen in het 
OmmerNieuws, dus voordat het evenement gehouden is, belangrijk is? 

 
 
 


